
Kompletterande upplysningar till revisionsberättelsen. 

Vi vill lämna följande kompletterande kommentarer till revisionsberättelsen. 

Det finns vissa händelser under det gångna året som vi inte tycker klart framgår av revisorernas 
berättelse. 

 Oftast har handlingar inför nämndens möten som avser Uppföljning och redovisning 
ekonomi/kvalitet 2018 kommit nämndens ledmöter sent till handa, ibland direkt vid pågående möte, 
vilket försvårat ett konstruktivt förberedelsearbete. Vilket man också kan läsa i 
protokollsanteckningen gjord av Malin Svan 2018-11-28 i arbetsutskottets protokoll. 

11/4: BUN § 34: Ärendet utgår.  

16/5: BUN §57: Lennart Ohlsson yrkande. ”BUN ska få en utförlig redovisning av nämndens hela 
ekonomi till nästa nämndssammanträde 2018-06-13”. Yrkande bifölls. 

13/6: BUN §69: Lennart Ohlsson yrkar ”BUN begär 5,7 Mkr i tilläggsanslag som kompensation för 
ökade lokalkostnader i förskola och skola”. Vi anser det inte rimligt att detta ska tas från 
undervisningen. Majoriteten röstade ner detta med siffrorna 4-3. Vi reserverade oss. 

12/9: BUN §83: Malin Svan yrkade dels ” 6 Mkr i tilläggsanslag för ej ersatta lokaler”, dels ” 5,7 Mkr 
begärs i tilläggsanslagför lagstyrd verksamhet genom institutionsvård av barn”. Vi anser det inte 
rimligt att undervisningen kan kompensera dessa kostnader. Båda förslagen röstades ner av 
majoriteten med siffrorna 4-3. Vi reserverade oss. 

Genom att begära tilläggsanslag ville vi lyfta till KF hur BUN:s ekonomiska situation såg ut. 

14/11: Malin Svan yrkade ”Barn- och ungdomskontoret får i uppdrag att flytta samtlig verksamhet 
inom IM och Vuxenundervisningen till Hyltebruk”. Skulle medföra besparing på hyreskostnader och 
reskostnad/restid för elever och lärare. Förslaget röstades ner av majoriteten med röstsiffrorna 4-3. 
Vi reserverade oss. 

Som ledamöter i opposition har vi upplevt att inte vi fått den information som delgetts majoriteten 
vid de informella möten som hållits. Vi har under året haft svårt att lägga konstruktiva förslag på 
grund av den knappa information som delgetts, därav har vi istället försökt lyfta situationen till 
Kommunfullmäktige. Eftersom vi är en del i nämnden, om än i minoritet, ska vi ta vårt ansvar vilket vi 
till fullo inte har kunnat göra. Vi har svårt att hävda att vi ska få ansvarsfrihet när majoriteten av 
revisionen anser att nämnden inte ska få ansvarsfrihet.  Förslag till sista meningen; Vi delar därför 
revisionens förslag om att Barn- och Ungdomsnämnden inte ska ges ansvarsfrihet.  

Malin Svan (C)  Lennart Ohlsson (C) Bo-Gunnar Åkesson (M) 

2:e vice ordf, BUN ledamot BUN  Ersättare BUN 

 

Dorothea Nilsson (M) Dèsirée Hultberg (M) 

Ledamot BUN  Ledamot BUN 


